

### **USER MANUAL**

#### Specification

Bluetooth version:	BT5.4
Support protocol:	HFP V1.7;HSP V1.2;A2DP V1.3;AVRCP V1.6
Charging current:	Earbuds:DC5V-25mA, Charging case:DC5V-1A
Charging time:	Earbuds:1 hours, Charging case: 2 hours
Music time:	4-5hours(60% of the volume)
Transmit distance:	10m

Capacity: Earbuds:35mAh/3.7V, Charging case:180mAh/3.7V Frequency resopnse range: 20HZ--20KHZ

### Basic function operation

Power on: Automatically turn on the phone when the earphone is removed

from the charging case

Shut down: Enter the charging compartment and close the lid to shut

Voice assistant: press 3 times multifunction key on any side length Pause/Play: Click the multifunction key on any si Next song: press the secondary ear 2S

Previous song: press the main ear 2S Volume up: press the secondary ear 2 times

Reduce volume: press the main ear 2 times

Answering phone calls: In the incoming call state, click the multifunction

key on any side

Hanging up the phone: In the call state, click the multifunction key on

Reject call: In the incoming call state, press the multifunction key on any

Call status: During a Bluetooth call, the main and auxiliary phones are off Hang up the call: Press any earphone once during a call

Reject: Long press any earphone during incoming call status

Low battery warning tone: report low battery warning when the battery voltage is lower than 3.4V (report once every 60 seconds)

Shutdown voltage: the battery voltage is lower than 3.2V to shut down

2

Charging completed: \*4.2V fully charged, automatically shut down after

Sleep state: no connection after pairing, shutdown in 3 minutes IPHONE battery level display: Bluetooth connection is successful, and the Apple mobile phone has no battery iron displayed (Playing status) IPHONE volume synchronization: Bluetooth connection is successful. the volume of the machine is synchronized with the volume of the phone

Auto-reconnect: After the headset is turned on again, the Bluetooth will automatically reconnect to the mobile phone when disconnected from a

Automatic power off when charging: Playback, sleep, standby, and the

#### Pairing instructions:

The first time using Bluetooth earphones, you need to pair the left and right ears first. Pairing method: Open the upper cover of the left and right earphones while taking out the charging compartment, and both ears will flash the power on light once. Wait for 8-10 seconds. Open the Bluetooth on your phone, find the corresponding Bluetooth name, and click on the link (if one side cannot be connected, or if there are two main ears, you need to cancel the pairing connection of the connected earphones and phones. Put both the left and right ears into the charging compartment and switch the phone on and off again. Follow the pairing method to pair and then connect with your phone)

Key point: Plug in the data cable to charge the Bluetooth earphones as soon as you receive them, and use them again after they are fully charged, which can prolong the lifespan of the Bluetooth earphones.

Key point: Do not use super fast charging with a current of 2A or above to avoid damaging the circuit chip due to excessive current. Need to use the supporting data cable for charging, can not use the fast charger.

3

## Warranty card

The user name: Contact phone: Purchase date: warranty reasons: Other information:

### This product strictly implements the national three guarantees policy

We will prioritize complete warranty information users. so in order to faster after-sales guarantee, please fill out this card

### The our company to all products

Please properly keep the warranty card, we will take the warranty card for the warranty certificate

4

Product crification

M16 Product model:

Product name: Bluetooth headset

Executive standard No.: GB 4943.1-2022

Inspector:

Inspection result: Acceptable

Made in china/中国制造



# 产品使用说明

### 参数配置

蓝牙版本:	BT5.4
蓝牙profile:	IFP V1.7;HSP V1.2;A2DP V1.3;AVRCP V1.6
RF载波频率:	2402MHz-2480MHz
充电电流:	耳机DC5V-25MA 充电盒DC5V-1A
耳机额定消耗电流:	10MA
充电时间:	耳机约1H充电盒约2H
听歌时长:	4-5H(60%电量)
蓝牙接收距离:	10m
执行标准:	GB 4943.1-2022

### 基本功能操作

开机: 耳机取出充电盒自动开机 关机: 放进充电仓关盖关机 语音助手: 任意一边按压3下 暂停/播放: 任意边单击多功能键

下一曲: 副耳按压2秒 上一曲: 主耳按压2秒 加音量: 副耳按压2下 减音量: 主耳按压2下

接听电话: 来电状态下,任意边单击多功能键 挂断电话: 通话状态下,任意边单击多功能键 拒接电话: 来电状态下,任意边长按多功能键 通话状态: 蓝牙通话中,主副机灭灯

挂断电话: 通话状态下按压1下任意耳机 拒接:来电状态下长按任意耳机

低电提示音: 在电池电压低于3.4V报低电提示(相隔60秒报一次)

关机电压: 电池电压低于3.2V立即关机

充电完成: "4.2V滿电, 充满后自动关机" 休眠状态: 对连后无连接, 3分钟关机

IPHONE电量显示: 蓝牙连接成功,苹果手机无电量图标显示。 (播放状态)

IPHONE音量同步: 蓝牙连接成功, 机器音量与手机音量同步。

(播放状态)

自动回连: 耳机重新开机后, 蓝牙自动重新连接手机

远距离断开自动回连: 远距离断开, 回到8米内蓝牙自动连接手机 充电自动关机:播放状态,休眠、待机,耳机进仓都会关机

### 配对说明:

第一次使用蓝牙耳机需要先让左右耳配对, 配对方法: 打开上盖 左右耳机同时取出充电仓左右耳都会闪1下开机灯光),等待8-10秒, 打开手机蓝牙找到相应的蓝牙名字点击链接(出现单边连 不上,或双主耳时需要把已连接的耳机手机取消配对连接把 左右耳同时放入充电仓 重新开关机 按配对方法去配对好后再用 手机连接)

重点:收到货第一时间插数据线充电,直至充满电后再使用,可以 让蓝牙耳机寿命更长

重点: 不要使用2A及以上电流的超级快充, 以免电流太大损坏 电路芯片;需要使用配套数据线进行充电,不可以使用快充 充电器

3

# 保修卡

用户姓名:	
联系电话:	
购买日期:	
保修原因:	
甘 它 信 自・	
× 0 10 10 ·	

本产品严格执行国家三包政策 我们将优先处理信息完整的保修用户,所以为了 能更快的进行售后保障,请一定详细填写此卡片

产品最终解释权归本公司所有 请妥善保管质保卡,我们将以质保卡为保修凭证

4

## 产品合格证

Product crification

产品型号: M16

产品名称:

蓝牙耳机

执行标准号: GB 4943.1-2022

检验人员:

检验结果: 合格

Made in china/中国制造

2

### **FCC Warning**

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.